
Sprejem za nosilce partizanske spomenice 1941
Tobačna tovama je bila 21. aprila gostitelj

letošnjega tradicionalnega sprejema za nosilce
partizanske spomenice 1941. Sprejema so se ude-
ležili tudi dolgoletni družbenopolitični delavci ob-
čine Ljubljana Vič-Rudnik.

V imenu skupščine oMine je vabljene pozdravil
predsednik Peter Vrhunc, v nadaljevanju pa je
predsednik izvršnega sveta Borut Mišica seznanil
goste s trenutnim gospodarskim stanjera v občini.
Govoril je predvsem o posledicah sprejetih inter-
ventnih zakonov in o novera obračunskem siste-
mu. Vsem prisotnim je čestital ob prazniku občine
in prazniku dela ter povedal, da ni slučajno, da so
letos gostitelji tega sprejema delavci Tobačne to-
varne, ki je nastarejša tovarna v občini in tovarna
z dolgoletno samoupravljalsko tradicijo.

Čestitke je v imenu delavcev Tobačne tovarne
izrekel tudi generalni direktor Janez Čemažar, ki
je prisotne seznanil s poslovanjem delovne organi-
zacije in še posebej izpostavil dobro sodelovanje s

TOZD, ki so organizirani v drugih republikah.
Vse prisotne je povabil, da si ogledajo proiz-
vodnjo.

Po ogledu proizvodnje so gostje sedli k večerji.
Dobra hrana in lepa pesem iz grl članic ženskega
pevskega zbora Brdo - Vrhovci so pripomogli k
dobremu vzdušju in sproščenemu pogovofu ter
obujanju spominov iz vojnih časov.

Med gosti je bil tudi nosilec partizanske spome-
nice Matija Maček, kt je dejal: »Sprejem spome-
ničarjev enkrat letno je prijetno srečanje, ki ga
izkoristimo za obujanje spominov. Smo gostje v
Tobačni tovarni, ki je organizacija z dolgo delav-
sko tradicijo. Slišali smo da je dobro organizirana,
da zadovoljivo posluje, da so tudi osebni dohodki
dobri. Spominjam se, da so delavke delale včasih
v tej tovarni tudi v treh izmenah, spomnim se
številnih dobrih komunistov, ki so delali v tej
tovarni. Ker nisem kadilec, se z obstojem take
tovarne dolgo nisem strinjal, danes pa mi je v tej
družbi prij<?tno.«


